
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce konaného dňa 2.9.2021 o  

18.00 hod. v zasadačke kultúrneho domu obce Dražkovce. 

Prítomní: poslanci - podľa prezenčnej listiny, starostka obce  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:                                                                                                                             
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Schválenie programu 
4. Návrhy a pripomienky občanov 
5. Kontrola plnenia uznesení 
6. Prerokovanie a schválenie dodatku č.1 k VZN č.2/2020 o sociálnych službách 
7. Prerokovanie žiadosti WOOD-House, s.r.o. o nájom nehnuteľného majetku  obce 

Dražkovce- parciel registra KN-C č. 336, 337, 382/7, 382/165, 382/180, 382/192, 382/193, 
382/194, 382/264, 382/337, 382/338, 382/443 

8. Prerokovanie a schválenie žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce 
9. Diskusia 
10. Záver 

  

Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva Gáborová. 

Konštatovala, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Ad 2/Za zapisovateľa bol určený: Marek Šimko. Za overovateľov zápisnice boli určení: p. 

Jaroslav Dom, Ing. Anna Smereková,  Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján 

Štefanides, Ing. Eduard Záborský 

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko,                         

p. Jaroslav Dom, Doc. MUDr.Branislav Kolarovszki PhD, Ing. Eduard Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0  

Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 

Ad 3/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu zasadnutia 
uvedeného na pozvánke. Hlasovanie poslancov  
 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko,                        

p. Jaroslav Dom, Doc. MUDr.Branislav Kolarovszki PhD, Ing. Eduard Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0  

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený. 

 

 



Ad 4/ Názory a pripomienky občanov. 

Ako prvý sa o slovo prihlásil pán Leja, ktorý predložil žiadosť na dobudovanie kanalizácie 
a cesty  IBV v časti pri družstve. Ďalej informoval o problémoch s dažďovou vodou ktorá 
steká z cestnej komunikácie a stojí na pozemkoch v tejto časti .  

Starostka obce Eva Gáborová informovala o podaní žiadosti na nenávratný finančný 
príspevok na realizáciu kanalizácie v tejto časti.  Podľa rozpočtu sa jedná o čiastku zhruba 
121 tisíc eur. 

Obecné zastupiteľstvo poverilo starostku o zadanie dopytu pre projekt a rozpočet na cestnú 
komunikáciu v tejto časti. 

Ďalej sa o slovo prihlásil pán Vargončík ktorý informoval o šíriacom sa neznesiteľnom 
zápachu z blízkosti poľnohospodárskeho družstva.  Najmä pri prejazde fekálneho vozu. 
Obecné zastupiteľstvo poverilo starostku o skontaktovanie s poverenou osobou 
z poľnohospodárskeho družstva pre riešenie problému. 

Ad 5/ Kontrola plnenia uznesení 
-Výmena bodov verejného osvetlenia (ukončenie do konca októbra) 
-Odstránenie  automobilu Škoda Fábia z parkoviska pred ihriskom prebehol za dohľadu     
likvidačnej komisie. O odvoz sa postarala firma ktorá má oprávnenie na likvidáciu 
motorových vozidiel.(automobil bude odpísaný z majetku obce) 
-Doplniť veľkokapacitné nádoby na papier . 

Ad 6/ Prerokovanie a schválenie dodatku  
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh dodatku č.1 k VZN č.2/2020 o sociálnych službách 
kde sa po spoločnej diskusii uzhodlo zvýšiť doplatok z pôvodnej čiastky 3 eurá na čiastku 4 
eurá. 
 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko,                  

p. Jaroslav Dom, Doc. MUDr.Branislav Kolarovszki PhD, Ing. Eduard Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0  

Dodatok  č.1 k VZN č.2/2020 o sociálnych službách bol schválený. 
 
Pred bodom č.7 opustili zastupiteľstvo poslanci: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko   
 
Ad 7/ Žiadosť spoločnosti WOOD-House, s.r.o. o nájom nehnuteľného majetku obce 
Dražkovce - parciel registra KN-C č. 336, 337, 382/182, 382/192, 382/193, 382/194, 
382/264. 
Žiadosť bola prerokovaná, poslanci navrhli bezodplatnú výpožičku predmetných parciel. 
Hlasovanie poslancov:  

Za: Ing. Eduard Záborský, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki PhD, p. Jaroslav Dom   

Proti:0     Zdržal sa: 0 
Bezodplatná výpožička pozemkov registra KN-C č. 336, 337, 382/182, 382/192, 382/193, 
382/194, 382/264 bola schválená. 
 



Ad 8/ Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce.  
Predložený návrh na poskytnutie dotácií, ktorý bol poslancom zaslaný spolu s materiálmi bol 
prerokovaný. Poslankyňa Ing. Anna Smereková navrhla upraviť sumu oproti návrhu na 1 
dieťa na 20€. Starostka dala následne hlasovať o schválení dotácii pre všetkých 4 žiadateľov, 
ktorí splnili podmienky pre jej poskytnutie. Dotácie boli schválené v sume 20€ na 1 dieťa. 
 
Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Eduard Záborský, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki PhD, p. Jaroslav Dom   

Proti:0     Zdržal sa: 0 
Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce bolo schválené. 
 
Ad 9/ Diskusia 

9.1 Rozpočtové opatrenie č.2/2021 

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Eduard Záborský, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki PhD, p. Jaroslav Dom   

Proti:0      Zdržal sa: 0  
Rozpočtové opatrenie č.2/2021 bolo schválené.  

 

9.2 Žiadosť Ing. Juraja Valucha o upravenie výšky príspevku pre Zušku Dražkovce 
a žiadosť o využívanie priestorov KD Dražkovce pre vyučovanie tanečného a hudobného 
odboru. 

Poslanci žiadosti prerokovali. Následne dala starostka o žiadostiach hlasovať. 

Hlasovanie poslancov o úprave výšky príspevku na Zušku Dražkovce:  

Za: 0       Zdržal sa: 0 

Proti: Ing. Eduard Záborský, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki PhD, p. Jaroslav Dom  

Úprava výšky príspevku pre Zušku Dražkovce nebola schválená.  
 

Hlasovanie poslancov o výpožičke priestorov KD pre Zušku Dražkovce:  

Za: Ing. Eduard Záborský, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki PhD, p. Jaroslav Dom   

Proti: 0       Zdržal sa: 0 
Výpožička priestorov KD Dražkovce pre Zušku Dražkovce bola schválená do konca 
roka 2021. 
 
 

 



9.3 Finančný príspevok pre rodinu Sitárovú na odstránenie škôd po požiari. 

Poslanci navrhli finančný príspevok vo výške 1.000€. Starostka dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Eduard Záborský, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki PhD, p. Jaroslav Dom   

Proti:0     Zdržal sa: 0 
Poskytnutie príspevku pre rodinu Sitárovú vo výške 1.000€ bolo schválené. 
 

Ad 10/ Záver: 

Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. Eva 
Gáborová. 

V Dražkovciach, dňa 02.09.2021 
 
 
Zapísal:  p. Marek Šimko.............................................................................................. 
 
Overili:           p. Jaroslav Dom.............................................................................................. 
 
                        Ing. Anna Smereková..................................................................................... 
 

 

 

 

 

 

 

	


